

ហ៊ុន-បញ្ចុប្រត ចាមរំលោភក្មេងស្រីហើយ គំរាមបាញ់សំលាប់ចោលទាំងពូជ!

ទោះបីយួនហាណូយបានលើកបន្តបហ៊ុន-ណាល់ ហៅហ៊ុន-សែន អោយធ្វើជានាយករដ្ឋមន្ត្រីយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏ **សារជាតិជាឆ្កែ នៅតែជាឆ្កែ មិនកែប្រែសោះ!** តាំងពីតាតូត បន្តរហូតដល់ចៅតូត នៅតែរក្សាទំលាប់ ដើមដដែល គឺទំលាប់លូចឆក់ប្លន់ ជំរិត លូចប្រពន្ធកេ និងរំលោភកូនស្រី របស់អ្នកស្រុក.....នៅតែបន្តត្រកូលជានិច្ច តាំងពីអាឆ្កែអត់កំណើតហ៊ុន-នាង បន្តមកអាឆ្កែខ្វាក់ហ៊ុនសែន ផ្ទេរមកអាមៀរហ៊ុន-តូ ហើយបន្តមរតកមក ដល់អាមៀរហ៊ុន-បញ្ចុប្រត ដែលជាចៅរបស់អាមៀរហ៊ុន-ណោង (បងប្រុស របស់អាឆ្កែខ្វាក់ ហ៊ុន-សែន)។

ជាក់ស្តែងណាស់ នៅពេលថ្មីៗនេះ អាមៀរហ៊ុន-បញ្ចុប្រត ហៅ ប្រុសពេជ្ឈ ជាកូនប្រុសរបស់ ហ៊ុន-ចន្ទ (កូនស្រីរបស់អាមៀរហ៊ុន-ណោង) បានចាប់កុមារីដំទង់ម្នាក់ឈ្មោះហាក់-និការ យកទៅរំលោភគ្នា៤នាក់។



គ្រាន់តែរំលោភហើយក្លាម អាមៀរហ៊ុន-បញ្ចុប្រត បានបញ្ជាអង្គរក្សមាឌធំជាច្រើននាក់ ទៅផ្ទះឪពុក ម្តាយក្រុមគ្រួសាររបស់ជនរងគ្រោះ ហើយគំរាមថា៖
«ហាមមិនអោយប្តឹង ហ៊ុន-បញ្ចុប្រត! និង ហាម មិនអោយនិយាយខ្លាខ្លាយពីរឿង ហ៊ុន-បញ្ចុប្រត ចាប់ នាងហាក់-និការ យកទៅរំលោភគ្នា៤នាក់! បើរឿងចាប់រំលោភនេះ លិចឮខ្លាខ្លាយចេញទៅ ខាងក្រៅ នឹងបាញ់សំលាប់ចោលអស់មួយពូជ!»។

បច្ចុប្បន្ននេះ កុមារីសិស្សសាលាឈ្មោះនាង ហាក់-និការ មានទីលំនៅនៅម្តុំ
ស្ថានអាកាសជិតពេទ្យលោកសង្ឃ នៃក្រុងភ្នំពេញ កំពុងរស់ក្នុងសភាព
ឈឺចាប់ ភ័យខ្លាច និងព្យាយាមធ្វើអត្តឃាតជាច្រើនដង ក្រោយពី
ចៅប្រុសរបស់អាមៀរហ៊ិន-ណេង(បងប្រុសអាមៀរហ៊ិន-សែន) ឈ្មោះ
ហ៊ិន-បញ្ចុបុត្រ ហៅ ប្រុសពេជ្ជ បានចាប់នាងហាក់-និការ យកទៅ
រំលោភគ្នា៤នាក់នៅក្នុងកំឡុងខែមករាឆ្នាំ២០១៣ ប៉ុន្តែបានមិត្តភក្តិ
ស្រីៗជាច្រើននាក់ជួយឃាត់ និងនិយាយលួងលោមលើកទឹកចិត្តអោយ
នាងហាក់-និការ រស់នៅតទៅទៀត។ ទោះបីយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏
អង្គរក្សអាមៀរហ៊ិន-សែន នៅតែជិះឡាន ឬម៉ូតូ ឆ្ងល់ចូលទៅ
គំរាមឪពុកម្តាយរបស់នាងហាក់-និការ ដល់ផ្ទះជាច្រើនដង ដោយបញ្ជាក់
ថា៖«បើធ្វើអោយរឿងហ៊ិន-បញ្ចុបុត្រ ចាប់រំលោភនាងហាក់-និការ បែកការណ៍
លិចពួចពេញទៅខាងក្រៅ នឹងបាញ់សំលាប់ចោលមួយពូជ!»។

សូមបញ្ជាក់ថាចៅប្រុសរបស់អាមៀរហ៊ិន-ណេង ឈ្មោះហ៊ិន-បញ្ចុបុត្រ
ហៅប្រុសពេជ្ជ រៀននៅប្រទេសអូស្ត្រាលី ហើយបានត្រឡប់មកស្រុក
ខ្មែរ និងបានចាប់នាងហាក់-និការ យកទៅរំលោភគ្នា៤នាក់នៅខែមករា
ឆ្នាំ២០១៣ ដោយអាងលើអំណាចរបស់អាមៀរហ៊ិន-សែននោះ អាមៀរ
ហ៊ិន-បញ្ចុបុត្រ មិនត្រឹមតែមិនទទួលខុសត្រូវចំពោះមុខច្បាប់ទេ ថែមទាំង
ប្រើអង្គរក្សអាមៀរហ៊ិន-សែន ទៅគំរាមសំលាប់ក្រុមគ្រួសារជនរងគ្រោះ
ទៀតផង ហើយត្រឡប់ទៅប្រទេសអូស្ត្រាលីវិញយ៉ាងគ្រហើនកោនកាច។

តាមព័ត៌មានពីប្រភពដែលសុំមិនអោយបញ្ចេញឈ្មោះ បានបង្ហាញ
អោយដឹងថា រយៈពេល២សប្តាហ៍ទៀត អាមៀរហ៊ិន-បញ្ចុបុត្រ ហៅ
ប្រុសពេជ្ជ នឹងមកលេងស្រុកខ្មែរហើយ ហើយអាមៀរហ៊ិន-ណេង
មានគំរោងទិញឡានទំនើបដែលមានតំលៃ១៥ម៉ឺនដុល្លា អោយចៅសំណប់ចិត្ត

ឈ្មោះហ៊ុន-បញ្ចុបុត្រ ទៀតផង!។ សូមកុមារី និងក្មេងស្រីខ្មែរ ទាំងនៅ ទីក្រុងភ្នំពេញ និងទាំងនៅតាមខេត្ត សូមមេត្តាប្រយ័ត្នខ្លួន! ព្រោះ អាមៀរហ៊ុន-បញ្ចុបុត្រ នឹងមកលេងស្រុកខ្មែរក្នុងរយៈពេល២សប្តាហ៍ខាមុខនេះ ហើយមិនដឹងថាកុមារី និងក្មេងស្រីខ្មែរប៉ុន្មាននាក់ទៀតទេ នឹងត្រូវបានរង គ្រោះដោយសារតែអាមៀរហ៊ុន-បញ្ចុបុត្រ ចាប់រំលោភកំសាន្ត និងគំរាម សំលាប់ទាំងគ្រួសារ ដូចករណីជនរងគ្រោះនាងហាក់-និការ នោះ!។

សូមបញ្ជាក់ថាមេហ៊ុន-ចន្ទ(កូនស្រីរបស់អាមៀរ ហ៊ុន-ណេង និងជា ម្តាយរបស់អាមៀរហ៊ុន-បញ្ចុបុត្រ នោះ) តែងតែជូរថ្លីគ្នាដេកជាមួយកូនស្រី របស់អាមៀរហ៊ុន-សែន ឈ្មោះមេហ៊ុន-ម៉ាណា។ កូនស្រីរបស់អាមៀរ ហ៊ុន-ណេង ឈ្មោះហ៊ុន-ចន្ទ និងហ៊ុន-ចន្ទា តែងតែជូរថ្លីគ្នាដេកជាមួយ មេហ៊ុន-ម៉ាណា ហើយអាត្តាក ហៅឌី-វិជ្ជា (ជាកូនប្រុសហុក-ឡង់ឌី) តែងតែទៅដេកកំដរមេហ៊ុន-ចន្ទ និងហ៊ុន-ចន្ទា ចំណែកឯថ្វីរបស់



មេហ៊ុន-ចន្ទ និងហ៊ុន-ចន្ទា តែងតែមកដេកជាមួយមេហ៊ុន-ម៉ាណា។ ហេតុ ដូច្នេះហើយបានជាធ្វើអោយអាមៀរហ៊ុន-បញ្ចុបុត្រ ហៅប្រុសពេជ្ជជាកូន ប្រុសរបស់មេហ៊ុន-ចន្ទ មានអំណាចដើររំលោភកុមារី និងក្មេងស្រីខ្មែរតាម អំពើចិត្ត ដោយគ្មានតុលាការ ឬអង្គការ NGOs ណាហ៊ានធ្វើដឹងឮឡើយ។

មេហ៊ិន-ម៉ាណាជាកូនស្រីសំណប់ចិត្តរបស់អាហ៊ិន-សែន ដែលជាអគ្គនាយកស្ថានីយ៍ទូរទស្សន៍បាយ័ន.....និងកាន់កាប់ប្រពន្ធឃោសនាងទៀតៗ។ មេហ៊ិន-ម៉ាណា ជាប្រពន្ធរបស់លោកម៉ឺង-កុម្មៈ(កូនប្រុសរបស់លោកម៉ឺង-សំផន) ហើយដោយសារតែមេហ៊ិន-ម៉ាណា មានប្រុសឈ្មោះច្រើនពេក និងមិនចេះសំអាតខ្លួន ជាពិសេសពេលដេកជាមួយប្រុសឈ្មោះហើយ អត់លាង

ទឹកសំអាតខ្លួនទេ បែរជាទៅដេកជាមួយលោកម៉ឺង-កុម្មៈជាហេតុធ្វើអោយលោកម៉ឺង-កុម្មៈទ្រាំនឹងក្លិនស្អុយមិនបាន ក៏មានទៅរកស្រីខាវអូខេ ហើយមេហ៊ិន-ម៉ាណាទៅប្រាប់អាមេឡាហ៊ិន-សែន ធ្វើអោយអាមេឡា ហ៊ិន-សែន ប្រកាសបិតហាងខាវអូខេទូទាំងប្រទេសខ្មែរ ដើម្បីបំពេញចិត្តកូនស្រីសំណប់ចិត្តរបស់វា។



មេហ៊ិន-ម៉ាណា ជាកូនស្រីសំណប់របស់អាមេឡា ហ៊ិន-សែន

ទីបំផុត ដោយសារមេ ហ៊ិន-ម៉ាណា ដេកជាមួយប្រុសឈ្មោះច្រើនពេក ហើយអត់លាងទឹកសំអាតក្តីទេ ពេលត្រឡប់មកដេកជាមួយប្តីម្តងៗ ធ្វើអោយក្លិនស្អុយគគ្រក ធ្វើអោយ លោកម៉ឺង-កុម្មៈ (ជាថៅកែសាំងក្រុមហ៊ិនស្តេឡា និងជាកូនប្រុសរបស់លោកម៉ឺង-សំផន)ទ្រាំនឹងក្លិនស្អុយមិនបាន ក៏លែងក្បាលមេហ៊ិន-ម៉ាណាចោលទៅ! ហើយអាហ៊ិន-សែន ក៏ផ្សំផ្គុំជាមួយអាត្តាក ហៅ លោកឌី-វិជ្ជា (កូនប្រុសហុក-ឡង់ឌី) រៀបការជាប្តីប្រពន្ធ។ ប៉ុន្តែសារជាតិល្មើសប្រុសរបស់មេហ៊ិន-ម៉ាណាក៏នៅតែមិនស្តប់ស្តល់ យកប្តីរបស់វាឈ្មោះលោកឌី-វិជ្ជា ទៅដូរប្តីជាមួយមេហ៊ិន-ចន្ទ និងហ៊ិន-ចន្ទា ដេកកំដរតណ្ហារទៅវិញទៅមក ដូចសត្វបង្កាត់ពូជអត់រដូវកាល។

បុរាណពោលថា៖ <ទំពាំងស្នងឬស្សី ពូជឆ្កែមិនដែលដុះភ្នកដំរី!>

កំពុងតែឆ្លុះបញ្ចាំងពីចរិតលក្ខណៈធម្មជាតិរបស់អាមៀរ ហ៊ុន-បញ្ចុបុត្រ ដែលតែងតែចាប់កុមារី និងក្មេងស្រីខ្មែរយកទៅរំលោភកំសាន្ត និងគំរាម សំលាប់ទាំងពូជនោះ គឺដូចគ្នាបេះបិតទៅនឹងមេហ៊ុន-ចន្ទ (ម្តាយវា) អាមៀរហ៊ុន-តូ(ពូវា) អាមៀរហ៊ុន-សែន(តាវា) និងអាមៀរហ៊ុន-នាង(តាតូតវា) ដែលតែងតែចាប់ប្តីគេរំលោភ និងចាប់ប្រពន្ធរំលោភកំសាន្តសប្បាយ រួច គំរាមសំលាប់ក្រុមគ្រួសារគេទាំងពូជ ដូចករណីអាមៀរហ៊ុន-សែន ចាប់អ្នក ស្រីពិសិដ្ឋពិលិកា រំលោភកំសាន្ត ហើយគំរាមសំលាប់លោកខែ-ប្រសិទ្ធ ហើយទីបំផុតបាញ់សំលាប់អ្នកស្រីពិសិដ្ឋពិលិកា ដើម្បីបំបិទភស្តុតាង ដូចគ្នា នឹងអាមៀរហ៊ុន-តូ ដែលចាប់កញ្ញាទូច-ស្រីនិចរំលោភហើយ បាញ់ សំលាប់ចោលបំបិទភស្តុតាង។ **បើចង់ស្គាល់អាមៀរហ៊ុន-បញ្ចុបុត្រ ច្បាស់**



សូមក្រឡេកមើលអាមៀរហ៊ុន-នាង, អាមៀរ ហ៊ុនតូ និងអាមៀរហ៊ុន-សែន ទៅ នឹងឃើញពី មាយាទតពូជរបស់ពួកវាហើយ!។ ពិតណាស់ ដោយសារតែអាឆ្កែពាលហ៊ុន-នាង ជាចោរលួចគោ ដល់ពេលបង្កើតអាហ៊ុន-ណាល់ មក ក្លាយចោរ លួចមាន់ខ្វាក់ភ្នែក! ពិសេសជាងនេះទៅទៀត នោះ គឺថាអាកញ្ឆាស់ពាលហ៊ុន-នាង លួចដេញ ជាមួយប្រពន្ធឡេង-ម៉ែងយិត ឈ្មោះ ជិត-សុភាព ហៅមេភូ ដល់ពេលកើតបានអាកូនឆ្កែហ៊ុន-សែន មិនត្រឹមយកប្រពន្ធចុងឡេ-ដឹកថ ទេ ថែមទាំងទៅ លួចដេកជាមួយប្រពន្ធរបស់លោកខែ-ប្រសិទ្ធ ឈ្មោះពិសិដ្ឋពិលិកាទៀតផង នេះបានចំជា **<ឪឆ្កែ កើតកូនឆ្កែម៉ែន!>**។

ក្នុងសម័យរដ្ឋកម្ពុជា អាមៀរហ៊ុន-តូ បានចាប់កម្មការិនីធ្វើការនៅ

កៅស៊ូមេមត់រំលោភកណ្តាលចំណោមកម្មករ ដោយមានអង្គរក្សដូងកាំភ្លើង



កម្មកររងទៀតៗមិនអោយចូល ជួយឡើយ រហូតដល់អាមៀរ ហ៊ិន-តូ រំលោភបានសំរេចឆ្លុះ ត្រូវបានស្តាប់ស្តល់ ក៏ដកកាំបិតចុចចាក់ កម្មការីរហូតដល់សុះដើមទ្រូង ស្លាប់មួយរំពេច ព្រោះអាមៀរ ហ៊ិន-តូ ខឹងសម្ប៉ាងនឹងកម្មការីនី រូបនោះ រើបំរះខ្លាចអាមៀរ ហ៊ិន-តូ ជាចំស្បែងខូចសម្រស់

អាមៀរហ៊ិន-តូ(កណ្តាល)និងអាឆ្នៃទំពែក ផៃ-ស៊ីផាន(ខាងស្តាំ)

រូបនោះ រើបំរះខ្លាចអាមៀរ ហ៊ិន-តូ ជាចំស្បែងខូចសម្រស់

ហើយក្រោយពីរំលោភ និងសំលាប់កម្មការីនីនៅចំការកៅស៊ូមេមត់រួចហើយ អាមៀរហ៊ិន-តូ បើកឡានចេញធ្វើមិនដឹង។ ចំណែកអង្គរក្សរបស់អាមៀរ ហ៊ិន-តូ បែរជាយកកាំភ្លើងក្នុងឪពុកម្តាយរបស់កម្មការីនីដែលត្រូវបានអាមៀរ ហ៊ិន-តូ រំលោភ និងសំលាប់នោះ មិនអោយនិយាយខ្លាខ្លាយឬប្តឹងអាមៀរ ហ៊ិន-តូឡើយ បើមិនដូច្នោះទេ នឹងបាញ់សំលាប់ចោលទាំងពូជ!។

នៅក្នុងឆ្នាំ១៩៩៤ អាមៀរហ៊ិន-តូ បានដេញចាប់បររកញ្ញា ខេត្តកំពង់ចាម រហូតដល់ផ្ទះ ហើយដាក់តុនិងកៅអីអង្គុយមុខផ្ទះនាង បររកញ្ញានោះអស់៣យប់៣ថ្ងៃ ហើយសូម្បីតែឪពុកនាងបររកញ្ញាចុះដណ្តើរ

ក៏អាមៀរហ៊ិន-តូ យកកាំភ្លើងអាកាបាញ់ប្រតិបត្តិដឹង រហូតដល់ឡើងរត់ចូលក្នុងផ្ទះវិញ។ គ្រួសារនាងបររក ញ្ញាបានទូរស័ព្ទទៅគ្រប់ទីកន្លែងប្តឹងសុំអោយជួយ តែគ្មានអាឆ្នៃណាជួយទេ រហូតដល់អាមៀរហ៊ិន-តូ ឡើងផ្ទះធាក់ទ្វារចូលចាប់នាងបររកញ្ញាយកទៅ រំលោភយ៉ាងសប្បាយស្តាប់ស្តល់ដោយគ្មានអោយ លុយមួយកាក់សោះ!។



នៅក្នុងការប្រព្រឹត្តិបទឧក្រិដ្ឋដែលមានលក្ខណៈជាអង្គការចាត់តាំង
 ជាប្រព័ន្ធខ្សែសង្វាក់នោះ ទាំងរំលោភសំលាប់ ទាំងជួញដូរមនុស្ស
 ជួយដូរគ្រឿងញៀន និងកាប់បំផ្លាញព្រៃឈើ ឃាតកម្មភេរវកម្ម..... គឺ
 សុទ្ធតែចេញពីអាពុជត្រកូលហ៊ុនទាំងអស់ ដែលប្រព្រឹត្តិបទឧក្រិដ្ឋតាជំនាញ

	<p>របស់ពួកវា ដូចជាអា មៀវហ៊ុន-ចូចហៅឌី-ចូច មានជំនាញប្រសព្វខាង កាប់បំផ្លាញព្រៃឈើ ស្រុកខ្មែរ តែជួញដូរ គ្រឿងញៀនខ្សោយជាង អាមៀវហ៊ុន-តូ។</p>
<p>អាមៀវហ៊ុន-ចូច ហៅ ឌី-ចូច</p>	<p>ចំណែកអាមៀវហ៊ុន-តូ ពូកែខាងជួញដូរគ្រឿង ញៀនឆ្លងទ្វីប និងចែក ចាយថ្នាំញៀនទូទាំង ពិភពលោក ប៉ុន្តែកាប់ ព្រៃឈើ អន់ខ្សោយជាង អាមៀវហ៊ុន-ចូច។</p>
	<p>បើនិយាយរឿងរំលោភស្រី សំលាប់មនុស្ស និងជួញដូរមនុស្សវិញគឺអាមៀវ ហ៊ុន-តូ ពូកែជាចំគេក្នុងចំណោមអាពុជត្រកូលហ៊ុន។ អាមៀវហ៊ុន-តូនេះគឺ មានចិត្តសាហាវណាស់ បើជិះឡានបុករមែកម៉ូតូនៅស្ពានក្បាលថ្នល់ច្បារ អំពៅ គឺវាអត់ចុះអើតមើលអ្នកស្លាប់រហូសទេ ប៉ុន្តែអាមៀវហ៊ុន-តូ បែរជា ដកកាំភ្លើងដេញបាញ់អ្នករហូសនិងអ្នកនៅរស់រហូតដល់ស្ទើរតែស្លាប់ទាំងអស់ លើកលែងតែអ្នករត់រួច។</p> <p>អាមៀវហ៊ុន-តូ បើកឡានបុករមែកដឹកដូងនៅផ្សារអូឡាំពិចជាមួយអា ហ៊ុន-ជារួចចុះពីឡានទាញកាំភ្លើងអាកាបាញ់ប្រជាជនស្លាប់អស់៤នាក់។</p>

នៅឆ្នាំ២០០៥ អាមៀរហ៊ិន-ជាទៅប្តូរដីធ្លីប្រជាពលរដ្ឋខ្មែរនៅ ប៉ោយប៉ែត រួចបាញ់ម្ចាស់ដីស្លាប់អស់ជនាក់ ហើយបើកឡានចេញយ៉ាង សង្ហារដោយគ្មាននរណាហ៊ានឃាត់ឡានវាឡើយ។



ចំណែកអាមៀរហ៊ិន-សែន វិញគឺជាបិតារំលោភ,សំលាប់, ជួញដូរមនុស្ស, គ្រឿងញៀន, ពុករលួយ,ក្បត់ជាតិ,កាត់ដី អោយយួននិងបញ្ចូលជនជាតិ យួនអោយពេញស្រុកខ្មែរ។

ឆ្នែកំណាចហ៊ឹង-ប៊ុនហៀង



រីឯអាឆ្នែកំណាចហ៊ឹង-ប៊ុនហៀង វិញគឺជាយាត ករដៃដល់នៅក្នុងការសំលាប់ខ្មែរ និងបញ្ជូរអោយ ក្រុមអត្តយាតពិសេសនៅកងពលតូច E-70 សំលាប់ខ្មែរ និងសំលាប់យាតករបន្តដើម្បីបំបាត់ ភស្តុតាងសាក្សី និងស្នាមដានបទឧក្រិដ្ឋ។

ដូចគ្នានឹងអាមៀរហ៊ិន-សែន ដែរតែង តែចាប់ស្រីក្រមុំពីរនាក់ក្នុង១សប្តាហ៍មកដុតធ្ងប ថ្វាយអាសនៈគ្រូបាធារយរបស់វា បន្ទាប់មក អាមៀរហ៊ិន-សែន តែងតែចាប់រំលោភសម្តេច ព្រហ្មចារីយ័រហូតដល់ឆ្នែកឆ្នួន រួចក៏សំលាប់ ចោល ហើយបើស្រីក្រមុំណាមានសំណាង

កងពលតូច E-70

គឺត្រូវបានអាមៀរហ៊ិន-សែន យកទៅអោយ

អង្គរក្សរបស់វាធ្វើជាប្រពន្ធ តែមានតិចតួចណាស់។ ជាពិសេសទៅទៅ ទៀតគឺព្រឹត្តិការណ៍រំលោភអ្នកស្រីពិសិដ្ឋ-ពិលិកាដែលរៀបចំឡើងដោយ លោកហុក-ឡង់ឌី អោយជួបគ្នានៅភោជនីយដ្ឋានមួយនៅតាខ្មៅហើយបន្ទាប់ ពីរំលោភឆ្នែកឆ្នួន អាមៀរហ៊ិន-សែន ក៏លង់ស្នេហ៍ជ្រៅជាមួយនឹងអ្នក

ស្រីពិសិដ្ឋពិលិកា រហូតដល់តែងកំណាព្យឆ្លើយឆ្លងគ្នា ហើយក៏ធ្លាក់លុយជិត ១០ម៉ឺនដុល្លា ដោយសរសេរជាឆែកអោយអ្នកស្រីពិសិដ្ឋពិលិកាប៉ុន្តែអាឆ្នែក កំពូជថោកហ៊ុន-សែន វាស្តាយលុយរបស់វា ក៏ប្រើល្បិចសំលាប់អ្នកស្រី ពិសិដ្ឋពិលិកាបំបិទមាត់ ហើយលុយនោះក៏បាត់ដំណឹងសូន្យ។

សូមអានកំណាព្យរបស់អាមៀរហ៊ុន-សែន ឆ្លើយឆ្លងជាមួយអ្នកស្រីពិសិដ្ឋ ពិលិកា ដូចខាងក្រោមនេះ៖



កំណាព្យស្នេហាតែងដោយហ៊ុនសែនជូនអ្នកស្រីពិសិដ្ឋ ពិលិកា
 បងគេសុបិននឹកដល់ក្លិនស្រី មរតកជីវិតគ្រូចមិនបានទេ បងសែននឹកក្លិនជីវិតស្នេហា ជាតិទេនេះជាតិក្រោយធ្វើក្តីអាណិត រៀបការគិតក្លែងតែសែនមានន័យ លះបង់ខ្លួនប្រាណគិតស្តាយស្រពេលោះ បងសែនអាណិតដល់ទឹកភ្នែកស្រី ជីវិតកំហ្រែវិនាសប្រាសប្រាត់ បងយល់ចិត្តស្រីដោយក្តីសរណ្តោស អូនត្រូវប្រាសនាឆ្លងកាត់លុះមា បងសុំចិត្តស្រីសុំក្តីអាណិត របបងរូបស្រីមានទុក្ខដូចគ្នា បើមិនបានអូនក៏បងមិនថា អាណិតឆ្លើយឆ្លងធ្វើពាក្យសាស័ព្ទ ជីវិតមានន័យបានជួបក្តីស្នេហា ចំណងបុព្វក្លាប់អូននិងបង។ ១៦សីហា ចារចាំជានិច្ច បងសុំស្នេហាពិត សុំស្រីមេត្តា។ ព្រោះបងនិងស្រីមានចិត្តស្មោះ បងសែនអាឆ្នែកអាល័យស្នេហាឃើង។ តើកម្មផលថ្វីទៅស្រីអក័ព្វ មានថ្វីចិត្តក្បត់បន្លែមទុក្ខ។ ចិត្តជាកូនប្រុសបងត្រូវហិនថា ដើម្បីស្នេហាដែលអូនពេញចិត្ត។ មេត្តាបងពិតដល់ចិត្តរៀមក នេះជាអរមរតកជីវិត។ តែសូមជីវិតមិនខ្វះសេព្វ យើងមិនព្រាត់ប្លោកជាដៀងរហូត។

ខាងក្រោមនេះជាច្បាប់ដើមយកពីកំណត់ ហេតុរបស់អ្នកស្រី ពិសិដ្ឋ ពិលិកា

Handwritten text in Khmer script, likely a legal document or agreement. It includes a date '19/11/99' and a signature 'S. Phnom Penh'.

- 1- បងស្នេហាខ្ញុំ ខ្ញុំស្នេហាខ្ញុំ... ខ្ញុំស្នេហាខ្ញុំ ខ្ញុំស្នេហាខ្ញុំ... ខ្ញុំស្នេហាខ្ញុំ ខ្ញុំស្នេហាខ្ញុំ...
- 2- បងស្នេហាខ្ញុំ ខ្ញុំស្នេហាខ្ញុំ... ខ្ញុំស្នេហាខ្ញុំ ខ្ញុំស្នេហាខ្ញុំ... ខ្ញុំស្នេហាខ្ញុំ ខ្ញុំស្នេហាខ្ញុំ...
- 3- បងស្នេហាខ្ញុំ ខ្ញុំស្នេហាខ្ញុំ... ខ្ញុំស្នេហាខ្ញុំ ខ្ញុំស្នេហាខ្ញុំ... ខ្ញុំស្នេហាខ្ញុំ ខ្ញុំស្នេហាខ្ញុំ...
- 4- បងស្នេហាខ្ញុំ ខ្ញុំស្នេហាខ្ញុំ... ខ្ញុំស្នេហាខ្ញុំ ខ្ញុំស្នេហាខ្ញុំ... ខ្ញុំស្នេហាខ្ញុំ ខ្ញុំស្នេហាខ្ញុំ...
- 5- បងស្នេហាខ្ញុំ ខ្ញុំស្នេហាខ្ញុំ... ខ្ញុំស្នេហាខ្ញុំ ខ្ញុំស្នេហាខ្ញុំ... ខ្ញុំស្នេហាខ្ញុំ ខ្ញុំស្នេហាខ្ញុំ...
- 6- បងស្នេហាខ្ញុំ ខ្ញុំស្នេហាខ្ញុំ... ខ្ញុំស្នេហាខ្ញុំ ខ្ញុំស្នេហាខ្ញុំ... ខ្ញុំស្នេហាខ្ញុំ ខ្ញុំស្នេហាខ្ញុំ...
- 7- បងស្នេហាខ្ញុំ ខ្ញុំស្នេហាខ្ញុំ... ខ្ញុំស្នេហាខ្ញុំ ខ្ញុំស្នេហាខ្ញុំ... ខ្ញុំស្នេហាខ្ញុំ ខ្ញុំស្នេហាខ្ញុំ...

ដូច្នោះ រឿងអាមៀរហ៊ុន-បញ្ចុបុត្រ ចាប់ក្មេងស្រីឈ្មោះហាក់-និការ រំលោភកំសាន្តសប្បាយ និងគំរាមសំលាប់ទាំងពូជ គឺជារប្បធម៌ឧក្រិដ្ឋកម្ម តពូជ ដែលមានមរតកតាំងពីជីដូនជីតារបស់វា តមកតាតូតវាអាមៀរ

ហ៊ុន-នាង បន្តមកតារបស់វាឈ្មោះអាមៀហ៊ុន-សែន និងពូរបស់វាអាមៀរ
ហ៊ុន-តូ ទើបឌីអ៊ុនអេកំណាចរបស់ពួកវាបន្តអោយអាមៀរហ៊ុន-បញ្ចុប្រ
ហើយរាល់ការចាប់រំលោភ និងគំរាមសំលាប់ដែលធ្វើឡើងដោយអាមៀរ
ហ៊ុន-បញ្ចុប្រ ហៅប្រុសពេជ្ជ គឺជាតំណាងពូជអាត្រកូលហ៊ុន ដែល
មានអាត្រខ្នាក់ហ៊ុន-សែន ជាបិតាឧក្រិដ្ឋជននៅក្នុងប្រទេសខ្មែរ មាន
ជំនាញក្នុងការលួចឆក់ប្លន់ ជំរិត លួចប្រពន្ធគេ រំលោភប្រពន្ធគេ និង
រំលោភកូនគេតែប៉ុណ្ណោះ ពិតជាដូចពាក្យចាស់បុរាណតំណាលថា៖

«ទំពាំងស្នងឬស្សី ពូជឆ្កែមិនដែលដុះភ្នកដំរី!» មែន។

ធ្វើនៅសហរដ្ឋអាមេរិក ថ្ងៃទី៦ ខែមិថុនា ឆ្នាំ២០១៣

ដោយ **លោក ចាន់-សិរី**

និង

លោក ទេព-មរកត